
Folketingets Sundhedsudvalg har den 16. februar 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 375 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 375:
”Ministeren bedes oplyse, hvornår embedslægeinstitutionen orienterede 
regionerne og Danske Regioner om, at journalerne fra Vejlefjord Børneurocen-
ter var blevet udleveret til embedslægeinstitutionen og om at journalerne kun-
ne rekvireres her til brug for den fortsatte patiensbehandling.”

Svar:
Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har jeg indhentet en udtalelse fra 
Sundhedsstyrelsen. Det fremgår heraf, at Embedslægerne Midtjylland tirsdag 
den 16. februar 2010 orienterede de berørte regioner om, at patientjournalerne 
efter besked fra konkursboets kurator nu kunne udleveres på anmodning fra 
regionerne. De berørte regioner var i øvrigt løbende blevet orienteret om forlø-
bet og anmodet om at oplyse, hvorvidt de ønskede udleveringen af specifikke 
patientjournaler opprioriteret i relation til aktuelle behandlingsforløb.
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